
 
COMUNA TURNU ROSU 

CONSILIUL LOCAL 

JUDETUL SIBIU 

  

PROCES- VERBAL 

  

   
Încheiat astazi,  27 septembrie 2018 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Comunei 

Turnu Rosu. 

 Şedinţa a fost convocată de domnul primar Istrate Stelian prin dispoziţia nr.128/2018 si prin 

convocarea scrisa nr.3979 din 21.09.2018 conform art. 39  din Legea nr. 215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată cu modificarile şi completările ulterioare. 

În convocare au fost specificate data, ora, locul desfăşurării, precum si ordinea de zi propusă a se 

discuta, conform prevederilor legale. 

Lucrările şedinţei sunt publice, respectându-se astfel prevederile art.42 alin (1) din Legea nr. 

215/2001 a administraţiei publice locale, republicată cu modificarile şi completările ulterioare. 

La sedinta sunt prezenti toti consilierii: dnii Anghel Andreea-Cornelia, Ban Nicolae-Ioan ,Costeiu 

Cristian, Craciun Vasile , Cristian Ioan-Corneliu, , Mihaiu Toma-Grigore, Galea Maria-Cristina, Gilea 

Ioan ,Niculescu Horia-Radu ,Popa Ioan si Tilvan Gheorghe. 

Participanti din partea RPL Ocolul Silvic Dealul Sibiului RA , dl ing Campean Ciprian-sef de 

ocol,dl Hanea Alexandru sef de district si dnii padurari Roznov Nicolae , Murarascu Gheorghe si Buta 

Ioan.  

            Cetateni participanti din satul Turnu Rosu dnii Costeiu Ana nr.618,Tudor Toma nr.121, Costei 

Mihai nr.505,Sarchiz Gheorghe nr.285,Cirpatorea Maria  nr.504,Cirpatorea Eugen  nr.485, Ureche Mircea 

nr.475 , Oancea Ilie nr.631,Ritivoi Adriana nr.632, Craciun Liviu nr.71,Floroiu Gheorghe nr.658, Mares 

Costantin nr.198, Vestemean  Mihai nr.325 ,judetul Sibiu.   

             La sedinta au participat si reprezentantii Ocolului Silvic Dealul Sibiului si numerosi cetateni din 

comuna care au expus, deoparte si de alta, situatia privind lemnul de foc pentru populatie. 

            In urma discutilor purtate s-a ajuns la concluzia ca cererile depuse pentru anii precedenti 

2016,2017 nu vor mai fi onorate , cetatenii urmand sa-si reinoiasca cererile pentru a putea beneficia de 

lemn de foc in anul 2018.                  

Dl consilier Costeiu Cristian prezinta un referat de necesitate privind rezilierea contractului de 

administrare cu Ocolul Silvic Dealul Sibiului si prioritatea alocarii resurselor de materiale lemnoase , din 

padurile aflate in proprietatea Primariei Turnu Rosu , necesare incalzirii populatiei, intocmit de consilieri 

locali ai Partidului Verde, dnii Anghel Andreea-Cornelia ,Costeiu Cristian si Niculescu Horia-Radu. 



Domnul Primar Istrate Stelian: Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi 

permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi 27.09.2018 a fost convocată şedinţa ordinara a Consiliului Local a 

Comunei  Turnu Rosu. Va multumesc tuturor pentru participare. 

Domnul primar motiveaza convocarea sedintei. 

Doamna Secretar: Vă informez că la sedinta sunt prezenti toti 11  consilieri locali aleşi în funcţie, 

in condiţiile acestea precizez ca  sunt întrunite  prevederile art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215/2001 

republicată, cu modificările si completarile ulterioare, sedinţa fiind legal constituită. 

Dna.secretar Buta Rodica solicita prezentarea proceselor-verbale din luna august  2018, intocmite cu 

ocazia sedintelor consiliului local. 

Dnii consilieri locali propun ca procesele verbale sa fie prezentate in sedinta din luna octombrie.Se 

supune la vot propunerea , se aproba in unanimitate. 

           Domnul Ban Nicolae-Ioan presedinte de sedinta prezinta ordinea de zi . 

           Dl primar solicita completarea ordinei de zi cu proiectul de hotarare privind aprobarea listei 

partizilor de masa lemnoasa , a modului si a pretului de vanzare directa la populatie pentru partida 1452 

Paraul Pietrii . 

           Se supune la vot ordinea de zi completata ,se aproba in unanimitate. 

           Dl primar propune consiliului, discutarea  punctelor de pe ordinea de zi cu privire la vanzarea de 

masa lemnoasa.  

           Se supune la vot propunerea, se aproba in unanimitate. 

 

 Punctul 5 al ordinii de zi 

 

Proiect de hotarare privind aprobarea listei partizilor de masa lemnoasa , a modului si a pretului de 

vanzare directa la populatie si prin licitatie publica deschisa cu strigare pentru agentii economici-initiator 

primarul comunei. 

              Comisia  a avizat nefavorabil proiectul de hotarare. 

              Dl consilier Niculescu Horia-Radu nu este de acord cu proiectul de hotarare privind vanzarea 

materialului lemnos pentru agenti economici si propune defalcarea acestuia in doua parti : vanzare lemn 

pentru populatie si vanzare lemn pentru agenti economici. 

              Dl consilier Costeiu Cristian este de acord cu propunerea dlui Niculescu. 

              Dl consilier Niculescu Horia-Radu reproseaza sefului de ocol silvic, ca din anul 2013 nu a 

facturat primariei nimic , nici macar taxa de administrare , toti banii din vanzarea materialului lemnos      

s-au dus la ocol, iar primariei i-au virat cat au vrut. 

               Dl ing Campean Ciprian raspunde, dlui consilier ,ca au fost intocmite facturi. 

               Dl consilier Costeiu Cristian sustine ca si contabilul primariei a confirmat ca la primarie nu s-a 

primit nicio factura de la ocolul silvic ,pana in luna iulie 2018.  

               Dl primar intervine si spune sefului de ocol ca va solicita in scris bani datorati pentru anul 2017 . 

               Dl consilier Niculescu intervine si solicita primarului sa ceara returnarea sumelor ilegal 

constituite si incasate de catre ocolul silvic din perioada 2013-2017. 

               Se supune la vot proiectul de hotarare privind aprobarea listei partizilor de masa lemnoasa , a 

modului si a pretului de vanzare directa la populatie si prin licitatie publica deschisa cu strigare pentru 

agentii economici. 

 Cine este pentru?- 4 voturi 

 Cine este impotriva? –4 voturi 

 Cine se abtine? –3 voturi 



               Proiectul de hotarare nu a fost adoptat. 

               Se supune spre aprobare propunerea dlui Niculescu Horia-Radu aprobarea listei partizilor de 

masa lemnoasa , a modului si a pretului de vanzare directa la populatie. 

Cine este pentru?- 11 voturi 

 Cine este impotriva? – 

 Cine se abtine? – 

               Proiectul de hotarare a fost adoptat in unanimitate . 

  

 Punctul 6 al ordinii de zi 

 

Proiectul de hotarare privind aprobarea listei partizilor de masa lemnoasa , a modului si a pretului de 

vanzare directa la populatie pentru partida 1452 Paraul Pietrii –initiator primarul comunei. 

              Comisia  a avizat favorabil proiectul de hotarare. 

Se supune la vot: Proiectul de hotarare privind aprobarea listei partizilor de masa lemnoasa , a modului si 

a pretului de vanzare directa la populatie pentru partida 1452 Paraul Pietrii. 

Cine este pentru?- 11 voturi 

Cine este impotriva? – 

Cine se abtine? – 

               Proiectul de hotarare a fost adoptat in unanimitate . 

Dra consilier Anghel Andreea-Cornelia solicita sa fie mentionat in procesul verbal, ca lemnele se vor da 

in ordinea inscrierii in lista intocmita de primarie, iar oamenii care au cereri facute in anul 2016 si 2017 si 

nu si-au primit lemnul , sa fie contactati si sa vina sa-si refaca cererile. 

Dra consilier il intreaba pe dl primar cine va anunta cetatenii sa vina sa depuna cererea de lemne. 

Dl primar raspunde ca va anunta in localitate. 

Dl consilier Costeiu Cristian se ofera sa plateasca el un leu pentru timbru si sa trimita instintare la toti 

oamenii. 

Dl primar sustine ca ordinea distribuirii lemnului populatiei se va face conform listelor care s-au intocmit 

si transmis la ocol pentru anul 2018. 

  

 Punctul 1 al ordinii de zi 

 

         Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pe trimestrul IV anul 2018-initiator primarul 

comunei.   

            Comisia a avizat favorabil proiectul de hotarare. 

Se supune la vot : Proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului local pe trimestrul IV anul 2018. 

Cine este pentru?- 11 voturi 

Cine este impotriva? - 

Cine se abtine? – 

             

           S-a adoptat Hotararea nr.73/2018 privind rectificarea bugetului local pe trimestrul IV anul 

2018. 

   

 Punctul 2 al ordinii de zi 

 



Proiect de hotarare pentru majorarea salariului drei Lazar Nicoleta –inspector din cadrul aparatului de 

specialitate al primarului- initiator primarul comunei.   

            Comisia a avizat favorabil proiectul de hotarare. 

           Se supune la vot: Proiectul de hotarare pentru majorarea salariului drei Lazar Nicoleta –inspector 

contabil din cadrul aparatului de specialitate al primarului 

Cine este pentru?- 8 voturi 

Cine este impotriva?-1 vot, dra consilier Anghel Andreea-Cornelia. 

Cine se abtine? –2 abtineri, dnii consilieri Costeiu Cristian si Niculescu Horia-Radu. 

         

            S-a adoptat Hotararea nr.74/2018  pentru majorarea salariului drei Lazar Nicoleta –

inspector  din cadrul Compartimentului contabil. 

 

 Punctul 3 al ordinii de zi 

 

Proiect de hotarare privind desemnarea administratorului SC Apa Canal Turnu Rosu SRL sa opereze in 

Registrul general de evidenta a salariatilor-initiator primarul comunei. 

     Comisia  a avizat favorabil proiectul de hotarare. 

     Se supune la vot: Proiectul de hotarare privind desemnarea administratorului SC Apa Canal Turnu 

Rosu SRL sa opereze in Registrul general de evidenta a salariatilor. 

Cine este pentru?- 11 voturi 

Cine este impotriva?- 

Cine se abtine? –           

            S-a adoptat Hotararea nr.75/2018  privind desemnarea administratorului  SC Apa Canal 

Turnu Rosu SRL sa opereze in Registrul general de evidenta a salariatilor . 

 

                                                                                                                                              

 Punctul 4 al ordinii de zi 

 

Proiect de hotarare privind privind aprobarea extinderii retelei de alimentare cu energie electrica in zona 

Balti,Valea Nisului din sat Turnu Rosu si strada Calea Turnu Rosu din sat Sebesu de Jos-initiator 

primarul comunei. 

            Comisiile  au avizat favorabil proiectul de hotarare. 

            Dra consilier Anghel Andreea-Cornelia propune si extinderea retelei de alimentare cu energie 

electrica pentru catun Moara. 

            Dl primar explica dra consilier ca va incerca sa resolve si aceasta problema. 

            Dna secretar intervine si mentioneaza ca la acest proiect de hotarare, nu se poate adauga si 

extinderea pentru catun Moara , deoarece aceasta lucrare nu constituie o extindere .Pentru a efectua 

alimentarea cu energie electrica a Catunului de la Moara este necesar intocmirea unui proiect de 

specialitate ,avand in vedere ca reteaua  electrica din apropriere este de inalta tensiune si trebuie 

transformata in retea de joasa tensiune. 

             Dra consilier Anghel Andreea-Cornelia este de acord cu proiectul de hotarare in acesta forma, 

daca dl primar va initia in urmatoarea sedinta un proiect de hotarare privind alimentarea cu energie 

electrica si a Catunului de la Moara.   

             Se supune la vot: Proiectul de hotarare privind privind aprobarea extinderii retelei de alimentare 

cu energie electrica in zona Balti,Valea Nisului din sat Turnu Rosu si strada Calea Turnu Rosu din sat 

Sebesu de Jos. 

            Cine este pentru?- 10 voturi 

            Cine este impotriva?  

            Cine se abtine? –o abtinere, dl consilier Niculescu Horia-Radu. 



    S-a adoptat Hotararea nr.76/2018  privind aprobarea extinderii retelei de alimentare cu energie 

electrica in zona Balti,Valea Nisului din sat Turnu Rosu si strada Calea Turnu Rosu din sat Sebesu 

de Jos. 

 

 Punctul 5 al ordinii de zi 

 

    S-a adoptat Hotararea nr.77/2018  privind aprobarea listei partizilor de masa lemnoasa , a 

modului si a pretului de vanzare directa la populatie. 

 

 Punctul 6 al ordinii de zi 

 

    S-a adoptat Hotararea nr.78/2018  privind aprobarea listei partizilor de masa lemnoasa , a 

modului si a pretului de vanzare directa la populatie pentru partida 1452 Paraul Pietrii. 

 

 Punctul 7 al ordinii de zi 

Referat nr.3965/21.09.2018 intocmit de consilier Baiasu Costina din cadrul Compartimentului agricol si 

adresa nr.DRFT 29772/2018 a Societatii Nationale de Transport Gaze Naturale “Transgaz “SA Medias, 

privind executarea obiectivului de investie “Realizare conducta de transport gaze natural de 

interconectare intre 3 Racord alimentare SRM Boita si 8-6 Racord alimentare SRM Turnu Rosu”. 

 

 

 

 

Domnul presedinte de sedinta: Intrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai 

sunt, iar punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, declar 

închise lucrările şedinţei de astăzi. Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 

 

 

Presedinte de sedinta,                                                                         Intocmit, 

         Consilier  Ban Nicolae-Ioan                                                        secretar Buta Rodica 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

               


